

Managementwechsel bei HA-BE in China

Change in management at HA-BE China

Mit Wirkung vom 1. August 2016 übernahm Herr Yan Zhu die Geschäftsführung der HA-BE Mechanical Components (Taicang) Co. Ltd. mit Sitz in Taicang, China. Herr Zhu tritt die Nachfolge von Frau Shuang Guo an, die sich im Headquarter in Altheim einer neuen Herausforderung als Supply Chain Manager stellen wird. Wir danken Frau Guo für ihre bisherige Arbeit.

Wir begrüßen Herrn Zhu ganz herzlich bei HA-BE und wünschen ihm viel Erfolg in seiner neuen Position. ♦

Effective as of 1 August 2016, Mr. Yan Zhu has assumed directing management of HA-BE Mechanical Components (Taicang) Co. Ltd. located in Taicang, China. Mr. Zhu will be replacing Mrs. Shuang Guo, who has decided to focus on new challenges as Supply Chain Manager at HA-BE's headquarters in Altheim. We would like to thank Mrs. Guo for her dedication and successful endeavors.

We would like to welcome Mr. Zhu to HA-BE and wish him much success in his new position. ♦

